
      Referat af havneudvalgsmøde tirsdag d. 30. januar 2018 

      Mødedeltagere: FS, JD, KR, HR 

1. Siden sidst 
Fortøjningspælene er blevet trækprøvet, ingen knækket. Lys og kameraer er opsat ved    
udgang til broerne. Der er indkøbt nyt spil til gummibådskranen, der er taget ned og sendt 
til sandblæsning. 
 

2. Havneudvalg 2018 
Jens Thor udtræder, Ole Vind foreslås som nyt medlem af udvalget. Resten af 
medlemmerne ønsker at fortsætte 

 
3. Budget 2018 

Der afsættes 400.000kr. til vedligehold og rep.  
Pladsleje og indskud uændret. 
 

4. Jollepladsleje 2018 
Da pladsen efter alt at dømme ikke kan anvendes hele året p.g.a. igangsætning af projekt 
med slåning af spuns, vil der ikke blive opkrævet pladsleje. 
 

5. Beretning til generalforsamlingen 
Beretning omdelt på mødet. Foreløbig godkendt med tilføjelse af tekst vedr. anskaffelse af 
dykpumpe og flydespærring. Øvrige rettelser sendes senest torsdag d. 8/2 til HR, der 
herefter skriver den endelige beretning. 
 

6. Wifi-dækning af havnen 

Der er kommet et tilbud om nyt og stærkere accesspoint, der kan dække hele havnen 
undtagen de yderste pladser på østbroen. Havneudvalget ønsker p.t. ikke at udvide den 
eksisterende dækning. 
 

7. Status oprensning/spuns 
Der er udarbejdet et skitseprojekt, der skal danne grundlag for indhentning af tilbud. Som 
det ser ud for øjeblikket, er der en realistisk mulighed for, at spunsen kan slås i 2018 og 
oprensning finde sted i 2019. 
 

8. Vinterklargøring af beddingsvogne 
Håndkæder udskiftes med rustfri kæder med samme ledstørrelse. Krankæder sprayes med 
fedtspray. Taljer nedtages for at skåne vognenes galvanisering og overvintrer under tag.  
 

9. Evt. 
Ophalerspillet justeres, og det forventes, at bremsebelægningen skal udskiftes. 

 

 

Hans Ole Rathje 


